



intramuros

INTERNATIONAL DESIGN MAGAZINE

13,50€
N°155N 07693710 N° 190, NUMÉRO SPÉCIAL FRENCH DESIGN

- Ronan & Erwan Bouroullec
- Ionna Vautrin
- Bruno Moretti
- Stéphanie Marin & Céleste Boursier-Mougenot
- Christian Ghion
- Jean-Michel Wilmotte
- Patrick Norguet
- Philippe Starck
- 5.5 Designers
- Samuel Accoceberry
- Patrick Jouin
- Jean-Philippe Nuel
- Noé Duchaufour-Lawrance
- Christian Liaigre
- Pierre Charpin
- Julie Conrad
- Emmanuel Nardin
- matali crasset
- Mathieu Lehanneur
- Constance Guisset
- Ora Ito
- Jean-Paul Gaultier
- François Azambourg
- Denis Darzacq
- Studio Jean-Marc Gady
- Philippe Nigro
- Frédéric Ruyant
- Thibault Desombre
- Julie Richoz
- Jean Nouvel
- Pierre Favresse
- Bina Baitel
- Antoine Pheulouzat
- Geneviève Dangles & Christian Defrance
- Godefroy de Virieu & Stefania di Petrillo
- India Mahdavi
- Mark Robson
- Inga Sempé
- John Thackwray
- Studio Design Alpine
- Pierre Charrié & Julien Vermeulen
- Jean-Charles de Castelbajac



so Starck, so Bouroullec... so French Design



Patrick Jouin

Zermatt Autour de l'eau, Puiforcat

Métal argenté
—
Silver-plated metal
2013

Depuis 2010, Patrick Jouin réinterprète avec finesse et intelligence le style de Jean Puiforcat avec la collection Zermatt. Après le couvert en acier massif, la collection s'enrichit d'un nouveau thème de création : « Autour de l'eau ».

—
Since 2010, Patrick Jouin has been reinterpreting Jean Puiforcat's style with finesse and intelligence through the Zermatt collection. To complement its solid steel cutlery, the collection has been enriched by a new creative theme: "Autour de l'eau" (Around Water).



Designer : Patrick Jouin est designer, diplômé de l'ENSCI-Les Ateliers. Associé aux plus grands pour des projets d'exception (Cassina, Kartell, Alessi, Puiforcat, JC Decaux ou encore Fermob), il intervient également dans des projets d'architecture intérieure avec son associé Sanjit Manku.

—
Designer: Patrick Jouin is a designer and graduate of ENSCI-Les Ateliers. Having worked with some of the biggest names on some exceptional projects (Cassina, Kartell, Alessi, Puiforcat, JC Decaux and even Fermob), he is also involved in interior design projects with his business partner Sanjit Manku.

Editeur : Fondée à Paris en 1820, la maison Puiforcat s'emploie à rééditer les plus belles pièces de son patrimoine Art Déco et à créer les classiques de demain avec le concours de designers contemporains comme Patrick Jouin.

—
Editor: Founded in Paris in 1820, Puiforcat reissues the most beautiful pieces from its Art Deco heritage and designs tomorrow's classics with the assistance of contemporary designers such as Patrick Jouin.